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STYRELSEMÖTESPROTOKOLL 2014-10-26

Närvarolista: firetech Joakim Andersson, Ordförande
nostrad Mattias Jernberg, Kassör
halla Henrik Andersson, Infochef
ao Andreas Önnebring, Suppleant
glyph Fredrik Andersson, Revior, fr. andra halvan 9

§1 Mötet öppnas firetech förklarade mötet öppnat.

§2 Val av sekreterare och
justeringsman

nostrad valdes till mötessekreterare. halla valdes till justerings-
man.

§3 Tid och plats för
justering

Första tisdag efter mötet.

§4 Dagordning firetech läste upp dagordningen.

§5 Uppföljning av tidigare
beslut

halla meddelade att kylan inte kommit närmare någon lösning
och ska kontakta Mario Nationello för vidare efterforskning.

§6 Ekonomi nostrad redogjorde för det ekonomiska läget, det ser bra ut
med nästan 200kkr på banken.

Det har inte hunnits göra några efterforskningar på lämpliga
fonder fram till årsmötet.

§7 Årsmöte och
medlemsutskick

Årsmötet beslöt förläggas antingen till den 25/11 eller 29/11,
med beslut per mail efter en undersökning på aktiva-listan.
Utskicket förläggs till den 4/11.

§8 Ändring av stadgarna Nuvarande förslag diskuterades, där förslaget är att göra
styrelsen flexibel till storleken samt att justera definitionen på
externa medlemmar.

En sammanfattning av de ändringar som föreslås tas fram
och skickas till styre den 28/10.
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§9 Övriga frågor nostrad redogjorde för ett utkast till avtal för medlemsmaskiner
för att friskriva föreningen från ansvar. Diskussion om detta
ska beslutas på medlemsmötet uppstod men i det läget det ser
ut idag blev det troligast att det tas upp på vårmötet.

Revisorernas punkt angående protokoll togs upp för diskus-
sion, det finns ingen klar process för att protokoll faktiskt
ska upp på hemsidan och eftersom sekreteraren inte varit
närvarande finns det ingen som tar stort ansvar för att det
jobbet sköts.

§10 Mötet avslutas firetech avslutade mötet.

Vid protokollet

Mattias Jernberg
Kassör

Justeras

Henrik Andersson
Infochef

2 (2)


